


ZAP I S N I K

III. godišnje skupštine Kinokluba Zagreb, održane 12.1.1956.

Budući nije bio prisutan dovoljan broj 
članova skupština je započela radom jedan sat kasnije, t.j. u 2o.oo 
sati* Skupštinu je otvorio predsjednik kluba drug Kučić Milivoj. 
Ukratko se osvrnuo na rad i uspjehe u prošloj godini.

Nakon što je izabrano radno predsjedništvo 
Dr. Paspa predložio je slijedeći dnevni red:

1. Izvještaj tajnika
2. Izvještaj blagajnika
3. Izvještaj nadzornog odbora
4. Izvještaj organizatora ekipa
5. Diskusija po izvještajima
6. Izbor kandidacione komisije 
7« Izfcor novog upravnog odbora
Tajnički izvještaj pročitao je Branko Janjić. 

Izvještaj blagajnika podnio je Zgalin Ivo i obavjestio prisutne, 
da nadzorni odbor ne može podnijeti izvještaj o pregledu financijsko - 
materijalnog poslovanja, jer se drugovi nalaze van Zagreba. Od 
strane Gradskog odbora Narodne tehnike pregledane su financijske 
knjige i date upute za daljnje vođenje financijsko-materijalnog 
poslovanja.

Drug SUDOVIĆ iznio je,da su članovi kluba 
snimili nekoliko filmova u toku prošle godine i zbog laboratorija, 
koji još nije dovršen,nije se rad mogao odvijati u klupskim prosto
rijama.

Dr. POPP iznosi svoje mišljenje o potrebi da 
iskusni amateri okupe nekoliko početnika i da ih tako upoznaju s 
osnovama kinoamaterstva.

Drug Janjio u odgovoru kaže, da se vide neki 
rezultati u radu s mlađim amaterima, ali da nisu mogli obuhvatiti 
sve početnike.

Drug Kučić naglašava važnost prikazivanja 
snimljenog materijala.

Drug Zgalin predlaže, da se organiziraju diskusije 
prije stvaranja ekipe za snimanje klupskih filmova i prije slanja 
iste na festivale.

. _ . . Drug Sudovic je nadalje u svom izlaganju nadopu
nio izvještaj tajnika. Govorio je o problemu izgradnje laboratorija, 
te dvorane, pučkog sveučilišta i dr. Zahvaljuje se na pomoći pruženoj 
od strane Saveza foto i kinoamatera Hrvatske, Kotarskog odbora NI 
Zagreb, "ZOHA-1'IDM’’-a, te Društva filmskih radnika. Kao glavni problem 
kluba smatra da je pomanjkanje rekvizita. Predlaže, da prevzmmmo 
razvijanje amaterskih filmova, koje sada vrši “ZORA-FILM".
ttt j.- osvrće se na savjetovanje povodim
111. iestivala amaterskog filma Jugoslavije. Govori o važnosti 
klupskog i individualnog rada i razlici između zagrebačkih i beograd
skih amatera na festivalu.

Drug Globočnik kaže, da svakai ekipa treba doći 
sama do novaca za snimanje svog filma. Na to drug Janjić odgovara,
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da se tako i radi, ali izvan kluba, jer on nije potreban aa 
takovu organizaciju ekipa.

Drug Mažurah, sekretar Saveza foto i kinoamatera Hrvatske, 
kaže da referat nije dao ocjenu rada u klubu i suviše se osvrće na 
Festival. Nadalje kaže, da se članovi nisu dovoljno angažirali oko 
festivala. Dobrovoljni rad na adoptaciji klupskih prostorija također 
će pokazati koliko članovi pomažu klubu. Naš klub mora pružiti 
pomoć ostalim klubovima, koji se formiraju na teritoriju Republike. 
Klupska knjižnica treba biti na upotrebi svim članovima kluba,

Dr. Paspa govori o važnosti 8 mm filma zbog niske cijene 
i mogućnosti ozvučavanja. Ističe nelojalan odnosu amatera prema 
8 mm magnetofonskoj vrpci, iako je svojevremeno manje značajan 
plastični film u Ljubljani postigao neuporedivo veći publicitet. 
Jury je po njegovom mišljenju krivo sastavljen zbog učešća profesional
nih članova. Potrebno se više oslanjati na vlastite mogućnosti.
Mlađi su članovi nedovoljno angažirani, što se vidjelo već i na 
Zagrebačkom festivalu.

Nadalje predlaže druga Sudovića i Globočnika za pohvalu 
zbog zalaganja oko organizacije III. festivala. Sudović ističe 
i rad druga Bakašuna oko juryranja. Zatim treba pohvaliti Dra 
Pspu za tonski projektor, druga Kadrnku za zalaganju oko izgradnje 
laboratorija, druga Arh. Požgaja za izradu projekta za prostorije 
kluba i druga Pansinija za postignuti uspjeh na festivalu.

Drug Kučić se zahvaljuje drugu predsjedniku Sabora NRH 
Vladimiru Bakariću, te predsjedniku Kotarskog odbora N.t. drugu 
Matijaščić Franji na pažnji za vrijeme festivala. Predlaže da se 
drugu E Bakariću pošalje pozdravni brzojav.

Nakon diskusije pxex data je razrješnica starom upravnom 
odboru i izabrana kandidacio^akomisija u sastavu Kučfc, Sudović i 
Kadraka.

Drug Paspa i drug Žgalin traže povećanje broja članova 
upravnog odbora.

Nakon kraće pauze od 5 minuta kandidaciona komisija 
iznijela je svoj prijedlog i to: drugove DR. Paspa Maksimilijan, 
počasni predsjednik, Zgalina, Arh. Požgaja, Briški Stjepana, Bakašun 
Vjekoslava, Dra Pansini Mihovila, Dra Ivu Paspu i Tinka Globočnika.

Drug Mažuran predlaže drugove Kdrnku i Sudovića, a Dr. 
Paspa predlaže druga Kučića.

Drug Bakašun se zahvaljuje, jer ne može preuzeti dužnost 
zbog skorog odlaska iz Zagreba.

Drug Markić predlaže drugove Pelegrinija i Mlikotina.
Drug Pekegrini ističe, da je već pred oola godine dao 

ostavku, ali može raditi kao običan član kluba.
Drug Kučić insistira na povlačenju ostavke Pelegrinija, 

a drug Mažuran zaključuje, da Pelegrinija ne treba siliti da ^reuzme 
neku određenu funkciju, jer ori može i tako mnogo učiniti iako"ni1e u 
upravnom odbora.

Prijedlog druga Sudovića, da Kučić |>ude predsjednik 
jednoglasno se usvaja. Za tajnika je izabran drug Briški Stjepan. 
Dr. Pansini otpada, jer nije u Zagrebu. Konačno je usvojena lista:

» Sudović, Kadrnka, Ivo Paspa, Žgalih, Mlikotin 
i Globočnik. U nadzorni odbor izabrani su: Aleksandar Paspa, Križek 
i Stiperski.

Drug Kučić se zahvaljuje na izboru i poziva članove na 
širu aktivnost i pomoć novom upravnom odboru, i time ujedno zaklju
čuje godišnju skupštinu.

Zapisničar . 
(Bakašun Vjekoslav) 
(Janjić Branko)


